
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 5. listopadu 2024  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, doc. Hlinčík, dr. Bindzar, prof. Bartáček, doc. Pohořelý, dr. 

McGachy, dr. Šmejkalová, doc. Sýkora, dr. Kouba, Mgr. Millnerová, Ing. Šritrová 

Omluveni:    prof. Kočí, prof. Kubička 

 
 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Trvá jednání ohledně rozpočtu. 

 Opatření ohledně bezpečnosti. Probíhají revize klíčů, budou kontaktováni vedoucí ústavů. 

 16. 12. proběhne vánoční koncert VŠCHT. 

 Připravuje se celá řada nových předpisů.  

 Připravuje se návrh složení mezinárodního evaluačního panelu. 

 

Kancléřka 

 Proběhne setkání tajemnic s vedoucími rektorátních pracovišť. 

 

Pror. Jahoda  

 Připravuje se reakreditace studijních programů. Vyjádření od fakult o schématech zásadních 

předmětů (Matematika, OACH – screening garantů předmětů).  Podíl volitelných předmětů a 

výuky v angličtině.  

 Flexibilita, návrh je, že 20% předmětů by měla být volitelná pro bakalářské studium a 15% pro 

magisterské studium. 

 Nové programy, požadavek v rámci magisterského studia – 15% výuky v angličtině. 

 

Pror. Matějka  

 Do budoucna by bylo dobré vyučovat v anglickém jazyce zahraniční i české studenty 

dohromady. 

 Proběhne setkání s delegací z Tchaj-wanu. 

 

Pror. Rumlová  

 Řeší se financování studentů doktorského studia.  

 

Kvestorka 

 Zadat včas dovolenou, všem zaměstnancům šel email. 

 Firma WASTen – začínají jednání o uznání dluhu vůči VŠCHT. 

 

Různé 

 Informace výstavby na Dejvickém náměstí. Potřeba velkých poslucháren? 

 Prostředky z kohezních programů – plošná podpora mladých studentů/zaměstnanců do 35 let. 

 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 26. 11. 2024 

 

 

 

 



 

 

Informace z KD 

 

 

 

prof. Jeníček – děkan 

 24. 10. proběhla vědecká rada VŠCHT na které přednesl profesorskou přednášku doc. Macák. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Koncepce CŽV: U3V, zájmové kurzy malého typu, mikrocertifikáty. Vyvstávají dvě otázky: 

o zda očekáváme větší podporu oddělení CŽV (s větším podílem režie); 

o  jak se rozdělí finance z těchto projektů. 

Proběhla diskuze. Stanovisko fakulty je minimální nezbytná administrativní podpora oddělení a 

minimální režie. 

 Diskuze o budoucnosti akreditací bakalářských studijních programů. Je třeba zaujmout 

stanovisko do jara 2025. 

 Zadávání závěrečných prací – u zadávání pracoviště se vyskytla technická chyba, na odstranění 

se pracuje.  

 Do SIS se budou zavádět nové předměty v rámci studijního programu Zelená chemie. Garanty 

budou kontaktovat prof. Kubička nebo dr. Aubrecht. O založení žádá příslušný ústav (většinou 

tajemník) Ing. Cibulkovou, proděkan pro pedagogiku je informován. 

 Na webu jsou aktualizovány nové informace ohledně Udržitelné mobility a Energií a paliv. 

 Ústav učitelství připravuje kurz pedagogických kompetencí pro studenty doktorského studia I. 

ročníku, primárně pro ty, kteří se podílejí na cvičeních.  

 U doktorandů podílejících se na výuce jde výkon za ústavem, pod který předmět spadá.  

 Minulý týden ukončila studium jediná samoplátkyně v 1. ročníku magisterského studijního 

programu Sustainability and Environmental Engineering. 

 
doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum  

 SVK v univerzitním centru Litvínov neproběhne.  Přihlášení 3 studenti  jsou z FCHT. Bude 

dále řešeno, zda-li budou zapojeni do soutěže na FCHT nebo FTOP. 

 Do dalších let padl návrh, aby SVK nebyla podporována z příspěvků školy a byla by jen 

financována od sponzorů. Uspořené peníze by mohly být použity na rozšíření Votočkova 

stipendia nebo případně pro financování studentů DSP studia. 

 Přijímací řízení do DSP studia. Vypisování témat prací do 20. 12. 2024. Příští rok přijímat do 

prezenční formy studia studenty, u kterých má školitel zajištěno alespoň 50% pokrytí 

financování. Doc Hlinčík navrhuje vypisovat pouze témata, která budou spolufinancována z 

grantů či z firem. 
 Standard školitele.  
 Zahraniční stáž u studentů doktorské formy studia. Tuto studijní povinnost lze naplnit i přímou 

účastí na mezinárodním projektu či prací v mezinárodní výzkumné skupině, pokud jsou 

výsledky publikovány v mezinárodním periodiku nebo prezentovány odborné veřejnosti v 

zahraničí jiným způsobem. 
  

dr. Šmejkalová 

 Možnost vyjíždět na střední školy pro studenty od 2. ročníku bakalářského studia.  

 24. 10. proběhl 4Elements. Pan děkan poděkoval všem zainteresovaným. 

 Doučování studentů I. ročníku již probíhá. 

 DoD 29. a 30. 11. 2024 

 Od nového roku se bude více fakulta více soustřeďovat na sociální sítě. Odměna pro 

webmastery. 

 

 



 

Ústav 217 (prof. Bartáček) 

 

 

Ústav 218 (doc. Pohořelý) 

 Seznam, kdo je zodpovědný za sítě, články a virtuální prostor. Za FTOP Dr. L. Pokorná a Dr. 

Škarohlíd. 

 

Ústav 228 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 240 (dr. McGachy) 

 

Ústav 241 

 

Senát (dr. Kouba) 

 Byly vyhlášeny volby do fakultního senátu. 

 

Doc. Sýkora 

 Nástavba Y? Bude řešena až po výstavbě na Dejvickém náměstí. 

 

Ing. Šritrová  

 Celkem se přihlásilo 25 studentů ze starých studijních doktorských programů do nových.  

 

Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana úterý 26. 11. 2024 ve 13.30 v místnosti B2317, zasedací 

místnost děkanátu 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


